
 

Protokoll Styrelsemöte 2023-05-31 

 
Plats: Frösö IF:s kansli samt digitalt 

Närvarande: Martin Ohlsson, Urban Lindgren, Hanna Falkeström, Lotta Nilsson, Tomas 
Kristoffersson, Kristina Hammarfalk och Erica Johansson 

 

1. Mötets öppnande 
Martin Ohlsson hälsade alla välkomna till dagens möte. 

2. Val av sekreterare och justerare 
Erica Johansson valdes till mötets sekreterare och Hanna Falkeström att justera dagens 
protokoll. 

3. Förra mötets protokoll 
Ekonomi 
En del av pengarna på obligationskonto samt en del av pengarna på ”rörelsekontot” är 
överflyttade till ett fasträntekonto med sex månaders bindningstid. 

Jämtkraft avslog ansökan angående sponsring av Kraftsamling JH. 

Vårtinget 
Tävlingskommittén utreder frågor om stafetter och en skid-o-cup för vuxna. 

Susanne Maarup presenterade utbildningsplattformen, frågor att fundera, reflektera och 
diskutera kring framöver (JHOF tar med sig dessa till hösten för 
verksamhetsplan/verksamhetsinriktning). Det finns omstartspengar och pengar för utbildning 
att ansöka om från SOFT. 

Hemsidan 
Lotta har ”städat” och uppdaterat hemsidan. 

4. Ekonomi 
Bidrag från Skogssportens Gynnare har kommit in. Ungdomsverksamheten har haft en del 
utgifter. 

5. Ungdomsverksamhet 
Ungdomsserien: Det har varit stort deltagande – efter andra deltävlingen har 145 unika 
ungdomar deltagit. Andra deltävlingens arrangemang (Frösö IF) var inte tillfredställande, 
arrangören är vidtalad om detta. 

Önskemål från parasportare har inkommit om att det ska finnas en paraklass under 
ungdomsserien (inskolningsbana men med tidtagning). Mötet beslutade att från och med nästa 
ungdomsserie ska det finnas en sådan klass. Hanna kontaktar ÖOK som har nästa tävling och 
Kristina kontaktar SOFT om det finns lämplig klassbeteckning att använda sig av och hur man 
går till väga för att lägga in en sådan klass i Eventor. 

Två lag från JH deltog vid ungdomsstafetten i 10-mila. 

Orienteringströjor är införskaffade till länets ungdomar. 

Brobyggarna har en aktivitet i Örnsköldsvik ännu nästa helg med två deltagare från distriktet. 
Fredrik Bernsten följer med som ledare. 

10:e juni är det lägerdag för ungdomar 9-16 år i Lit. 
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Fyra lag är anmälda till Bagheerastafetten i samband med O-ringen. 

Hanna har börjat undersöka hur Kraftsamling JH ska bokföras för LOK-stöd. Ett sätt kan vara att 
alla deltagare blir medlemmar (gratis) i en förening och att LOK-stöd administreras från denna 
förening. 

6. Tävling 
Tävlingsprogrammet rullar på enligt plan. Nya tävlingen Storsjöträffen blev lyckad. Medskick till 
arrangören OK Storsjön att arbeta för att kartan blir godkänd. 

DM medel och lång i höst arrangeras på godkänd karta. 

7. Kartor 
Tomas presenterade status när det gäller aktuella kartprojekt i distriktet. Flera kartor är på väg 
att godkännas. 

Vid presentation på hemsidan av godkända kartor ska kartans namn, kartägare, 
godkännandedatum samt en länk till granskningsprotokollet finnas med. 

Granskningsprotokollet för Bölekartan (Östersunds Fritidskartor) har inkommit från Johan 
Agås. Mötet godkänner kartan för tävling inom nivå 2 och 3 enligt SOFT:s klassificeringssystem. 

8. Träningsdag Östjämtland 
Martin Nilsson planerar att lägga en träningsdag i närheten av Hammarstrand 5:e september. 
Mötet beslutade att JHOF kan bidra med reseersättning eller liknande i samband med 
planering av en sådan dag. 

9. Kartritning/gryende aktivitet i Ljungdalen 
Martin informerade om att han blivit kontaktad angående att det finns intresse i Ljungdalen för 
att rita en karta/utveckla orienteringsverksamhet i området. 

10. Skidorienteringsstöd 
Mötet beslutade att Östersunds OK får 5 000 kr i bidrag för skidorienteringsarrangemang 
vintern 2023. 

11. Utbildning 
En fråga har inkommit till JHOF om distriktet arrangerar utbildning av ”orienteringföräldrar”. 
Mötet anser att detta bör ligga i klubbarnas regi. 

Erica undersöker möjligheterna för att genomföra en bredd- och motionsutbildning i distriktet 
under hösten. 

Erica följer upp banläggarutbildningen som arrangerades i mars och undersöker hur det har 
gått för deltagarna och om det finns intresse för en uppföljning. 

Kristina lyfte frågan om Ungotekets utbildningar. Det är i första hand något som ligger under 
föreningar men det finns även ett rikskoncept. 

12. Övriga frågor 
Innehåll i kommande nyhetsbrev 
SI-fonden (arbetsgrupp till hösten). Karstatus – hur det visas på hemsidan. 
Utbildningsplattformen. Bredd o motionsutbildning. Ungdomsverksamhet. Kraftsamling JH 
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13. Nästa möte 
Styrelsemöte: 30 augusti 18:00, Frösö IF:s kansli. 

 

 

Martin Ohlsson 
Ordförande för mötet 

 Erica Johansson 
Sekreterare 

 

 

Hanna Falkeström 
Justerare 

  

 


